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هشدار پلیس فتا:

پیامک ۳۲ گیگ اینترنت دانش آموزی 
کلاهبرداری است

رئی��س پلیس فتای تهران بزرگ نس��بت به ترفن��د جدید کلاهبرداران 
س��ایبری ب��ا موضوع اینترن��ت رایگان ب��رای دانش آموزان هش��دار داد و از 

خانواده ها خواست که به چنین پیام هایی توجه نکنند.
سرهنگ داود معظمی گودرزی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به پیامکی 
که در روزهای اخیر برای برخی از شهروندان ارسال شده است، گفت: اخیرا 
پیامکی برای برخی از شهروندان ارسال شده که بر اساس متن آن نقل قولی 
کذب به وزارت آموزش و پرورش نس��بت داده ش��ده اس��ت. در این پیامک 
 چنین ادعایی شده که با تصمیم وزارت آموزش و پرورش به هریک از کاربران 
نرم افزار ش��اد ۳۲ گیگ اینترنت تنها در ازای پرداخت دو هزار تومان تعلق 
خواهد گرفت. همچنین در ادامه این پیامک نیز برای ترغیب بیشتر افراد به 
خرید این بس��ته گفته ش��د که حجم اینترنت اختصاص یافته قابل استفاده 

برای نرم افزارهای دیگر مانند تلگرام، واتس اپ و ... نیز خواهد بود.
وی با بیان اینکه در انتهای این پیامک نیز یک لینک درج ش��ده است، 
گف��ت: ورود به این لینک کاربران را به ی��ک صفحه پرداخت جعلی هدایت 
ک��رده و کارب��ران با این تص��ور که تنها ب��ا پرداخت دو ه��زار تومان امکان 
بهره من��دی از ۳۲ گیگ اینترنت را خواهند داش��ت، نس��بت به وارد کردن 
اطلاع��ات کارت بانکی خود ب��رای پرداخت دو هزار توم��ان و بهره مندی از 
حج��م اینترنت اقدام می کنند. این درحالی اس��ت که این س��ایت اطلاعات 
کارت بانکی افراد را کپی کرده و س��ودجویان س��ایبری نسبت به  برداشت 
غیرمجاز مبالغ بیش��تر از آن اقدام می کنند. ضمن اینکه بسته اینترنتی هم 

برای کاربران فعال نخواهد شد.
رئیس پلیس فتای تهران بزرگ با تاکید بر اینکه چنین پیامکی یک اقدام 
جعلی با اهداف کلاهبردارانه و مجرمانه است، گفت: لازم است که شهروندان 
ب��ه این پیامک و همچنین دیگر پیامک ها مش��ابه اعتن��ا نکرده و از لمس و 
وارد ش��دن به لینک هایی که در انتهای چنین پیام هایی در فضای پیامک یا 

شبکه های اجتماعی و پیام رسان ها ارسال می شود، بی توجه باشند.

سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز:

کاهش ۶۰ درصدی قاچاق پوشاک به کشور
 س��خنگوی س��تاد مبارزه با قاچ��اق کالا و ارز از کاه��ش ۶۰ درصدی 
 قاچاق پوش��اک از س��ال ۹۶ تا کنون خبر داد و گفت: واردات ۴۲ میلیارد و 
۷۰۰ میلیون دلاری واردات تجهیزات تولید پوشاک در سال ۱۴۰۲ حاکی از 

افزایش چشمگیر عرضه و فروش این محصول دارد.
»حمیدرضا دهقانی نیا« در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: حجم پوشاک 
قاچاق از ۲ و نیم میلیارد دلار در سال ۹۶ به ۶۷۲ میلیون دلار در سال ۹۸ 

کاهش یافته است.
وی افزود: در سال ۹۹ قاچاق پوشاک به بیش از یک میلیارد دلار رسید؛ 
اما به طور کلی می توان به این نکته اش��اره کرد که طی س��ال های گذشته 

واردات غیرقانونی این محصول کاهش بسیاری را تجربه کرده است.
س��خنگوی س��تاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز خاطرنش��ان کرد: برخی از 
محصولات که به منزله قاچاق در س��طح عرضه به چش��م می خورد، پوشاک 

تولید داخل است که به عنوان کالای خارجی به دست مشتری می رسد.
دهقان��ی نی��ا تاکید کرد: مطابق آم��ار وزارت صم��ت واردات تجهیزات 
)ماش��ین آلات( تولید پوشاک به کشور در سال ۱۴۰۱ به میزان پنج میلیارد 
و ۹۰۰ میلیون دلار بوده که در س��ال ۱۴۰۲ به ۴۲ میلیارد و ۷۰۰ میلیون 

دلار رسیده است.
وی تصریح کرد: این آمارها نشان می دهد که نرخ تولید داخلی پوشاک و 
در پی آن فروش این محصول افزایشی بوده، یعنی محصول داخلی جایگزین 

کالای قاچاق شده است.
سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز بیان کرد: اگر ارزش تولیدات 
پوشاک در سال ۱۴۰۱ بالغ بر چهار میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار و میزان نیاز 
کش��ور پنج میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار در نظر گرفته ش��ود، خلا میان این 

آمار یک میلیارد دلاری است که قاچاق محسوب می شود.
دهقانی نیا خاطرنشان کرد: در حال حاضر ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق 
 کالا و ارز ب��ه عن��وان یک ق��رارگاه هماهنگ کننده، برنامه تش��دید برخورد 
با نش��ان های محرز پوشاک قاچاق را به صورت یک روند پایدار و مستمر در 

کشور پیگیری و با همکاری ضابطان در سطح عرضه اجرا می کند.
وی با تاکید بر اینکه بیشتر نشان هایی قاچاق پوشاک به کشور تولیدات 
پاکستان و بنگلادش است، خاطرنشان کرد: از تولیدکنندگان انتظار می رود 
وظیفه خود در شناسنامه دار کردن و الصاق شناسه کالا روی محصولات در 
خ��ط تولید را به صورت جدی پیگیری و عملیاتی کنند تا امکان و ش��رایط 

برخورد جدی با متخلفان در سطح عرضه فراهم شود.

 افتتاح ۴هزار و ۳۸۰ واحد مسکن مهر در پرند 
تا پایان هفته

مدیرعامل ش��رکت عمران گفت: با بهره ب��رداری از ۴هزار و ۳۸۰ واحد 
مس��کن مه��ر در پرند مجموع واحد های س��اخته ش��ده به ۹۴ه��زار واحد 

می رسد.
به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، آرش صیادی مدیرعامل ش��رکت 
عمران پرند گفت: همزمان با افتتاح مترو پرند ۴هزار و ۳۸۰  واحد مس��کن 

مهر در شهر جدید پرند به بهره برداری می رسد.
به گفته وی پرونده مس��کن مهر در تکلیف ش��رکت عمران پرند بس��ته 
می ش��ود و حدود ۱۳۰۰ مسکن مهر باقیمانده تعاونی ساز در پرند داریم که 

باید مسائل حقوقی آن ها حل شود.
او می گوی��د:در مجموع از ۹۵ هزار واحد مس��کن مهر ساخته ش��ده در 
ش��هر پرند و همزمان با بهره برداری از این پروژه ها ۹۴ هزار واحد  به اتمام 

رسیده است.
صیادی افزود: یک باب مسجد، مجموعه درمانی و اورژانس ۱۱۵ همزمان 
با س��فر رئیس جمهور افتتاح خواهد ش��د و  مس��جد مذکور در جنوب فاز ۶ 
قرار دارد. در زمان حاضر ۱۹ مس��جد در ش��هر جدید پرند داریم که تقریباً 
در فواصل حدود ۸۰۰ متری از همدیگر قرار دارند. به دنبال استانداردس��ازی 

فاصله مساجد در شهر جدید پرند به ۳۰۰ تا ۴۰۰ متر هستیم.

با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت؛

 اولین خط تولید انبوه اتوبوس های برقی
 افتتاح شد

رئیس سازمان بورس خبر داد؛

فروش سهام عدالت فعلا در دستور کار نیست
رئی��س س��ازمان بورس گف��ت: از فردا فراخ��وان ثبت نام س��هامداران 
س��هام عدالت در مجامع شرکت های اس��تانی اعلام می شود که سهامداران 
می توانن��د ب��ه عن��وان اعضای حقیق��ی کاندیدا ش��وند و تا پایان ش��هریور 
۱۴۰۳ تمام��ی مجام��ع برگزار خواهد ش��د. البته موضوع برگ��زاری مجامع 
ارتباط��ی ب��ا باز ش��دن ف��روش س��هام عدالت ن��دارد و این موض��وع برای 
 س��هامداران مستقیم و غیر مس��تقیم به صورت همزمان و تدریجی اجرایی 

خواهد شد.
به گزارش ایس��نا، مجید عش��قی در نشس��ت خبری موضوع "برگزاری 
مجامع شرکت های سرمایه گذاری استانی سهام عدالت" اظهار کرد: در جلسه 
اخیر ش��ورای عالی بورس موضوع برگزاری مجامع شرکت های استانی سهام 
عدالت به منظور تعیین تکلیف وضعیت س��هامداران، نهایی و گام های اولیه 

برای برگزاری مجامع برداشته شد.
وی افزود: اولین گام فراخوان تش��کیل اعضای هیئت مدیره خواهد بود 
که س��هامداران بتوانند به عنوان اعضای حقیقی کاندیدا شوند. فراخوان آن 
امروزاعلام و زمان ثبت نام مش��خص خواهد شد. همه مجامع استانی باید تا 
ابتدای ش��هریور ۱۴۰۳ برگزار شود. کاندیداها می توانند به شکل حضوری و 

الکترونیکی در انتخابات شرکت کنند.
رئیس سازمان بورس تصریح کرد: کانون سهام عدالت از بین سهامداران 
 ش��رکت های س��رمایه گذاری تش��کیل می ش��ود و به تدریج اج��ازه انتقال

  ۵ ت��ا ۱۰ درصد دارایی ش��رکت های اس��تانی به این کانون ه��ا داده خواهد 
شد.

به گفته عش��قی س��هام دارانی که س��جامی هس��تند می توانند در این 
انتخابات ش��رکت کنند و کس��انی که س��جامی نیس��تند باید از هم اکنون 
 فراین��د ثبت نام را ش��روع کنند و ب��ه تدریج کارهای مربوط ب��ه آنها انجام

 شود.
رئیس س��ازمان ب��ورس با بی��ان اینکه موض��وع فروش س��هام عدالت 
ارتب��اط چندانی با برگزاری مجامع اس��تانی ندارد گفت: ما نمی خواهیم بین 
 خروج س��هامداران مستقیم و غیر مس��تقیم تفاوت های جدی ایجاد شود به 
همین دلیل هر تصمیمی که می خواهیم بگیریم باید متناس��ب با شرایط هر 

دو طرف باشد.
وی تاکید کرد: ما نمی توانیم سهام افراد مستقیم را باز کنیم بفروشند و 
غیر مستقیم ها با توجه به برگزار نشدن مجامع نتوانند اقدامی صورت دهند 

بنابراین تعیین تکلیف هر دو گروه باید همزمان باشد.
ب��ه گفت��ه عش��قی، بخش��ی از موض��وع ب��ه ش��رایط ب��ازار مرب��وط 
 اس��ت. در بعض��ی از ش��رکت ها بی��ن ۳۰ ت��ا ۴۰ درصد س��هام در دس��ت

 ۱۹ میلی��ون نفر می افتد و اگر آنها بخواهند ۲۰ تا ۳۰ درصد س��هم خود را 
بفروش��ند با یک فشار سنگین فروش مواجه می ش��ویم. قرار شد همزمان با 
 تعیین تکلیف مجامع استانی به صورت تدریجی بتوانیم بازگشایی ها را انجام

دهیم.

رئیس س��ازمان امور مالیاتی اعلام کرد: افزایش س��قف 
معافی��ت مالیاتی کارکن��ان، کارمندان و اصناف و مش��اغل 
از س��وی رئیس جمهوری تایید ش��ده و در اصلاحیه لایحه 
بودجه ۱۴۰۳ س��قف معافیت ماهیانه که ۱۰ میلیون تومان 
در نظ��ر گرفته ش��ده ب��ود، افزایش خواه��د یافت.به 
گزارش ایس��نا، طبق لایحه بودجه س��ال آینده، س��قف 
 معافیت مالیاتی س��الانه ۱۲۰ میلیون توم��ان و ماهانه 
۱۰ میلیون تومان لحاظ ش��ده اس��ت، اما قرار شده در 
اصلاحیه لایح��ه این میزان افزایش یاب��د و طبق آنچه 
محمد هادی س��بحانیان در توئیتی اعلام کرده، افزایش 

سقف معافیت مالیاتی از سوی رئیس جمهور تایید شده و 
در اصلاحیه لایحه بودجه ۱۴۰۳ سقف معافیت ماهیانه 

۱۰ میلیون تومانی افزایش خواهد یافت.
بر این اس��اس، با پیش��نهاد س��ازمان امور مالیاتی 
و تایید رئیس جمهوری در بودجه س��ال ۱۴۰۳ س��قف 
معافیت مالیاتی کارکنان، کارمندان و اصناف و مشاغل 

افزایش خواهد یافت.
همچنی��ن در این زمین��ه داوود خدابنده - رئیس 
مرکز روابط عمومی س��ازمان امور مالیاتی - به ایس��نا، 
اظهار کرد که س��ازمان ام��ور مالیاتی افزایش س��قف 

معافی��ت مالیات��ی کارمن��دان و اصناف را به س��ازمان 
برنامه و بودجه پیشنهاد کرد و با این پیشنهاد موافقت 
ش��د و الحمدالله با تایی��د رئیس جمه��وری این مهم 
محقق خواهد شد.گفته می ش��ود سازمان امور مالیاتی 
پیشنهاد کرده که سقف معافیت های مالیاتی کارکنان و 
 کارمندان با افزایش ۲۵ درصدی از ۱۰ میلیون تومان به 
۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان و سقف معافیت مالیاتی 
 اصن��اف و مش��اغل نیز ب��ا افزای��ش ۱۱۰ درصدی از
  ۴۷ میلی��ون و ۵۰۰ هزار تومان به ۱۰۰ میلیون تومان

 برسد.

 مع��اون حمل و نق��ل و ترافیک ش��هرداری تهران 
با اعلام اینکه بیش از ده س��ال اس��ت که دنیا به سمت 
برقی س��ازی ن��اوگان حمل و نقل عمومی رفته اس��ت، 
گف��ت: تجربی��ات جهانی نش��ان داده که برقی س��ازی 
ناوگان در کاهش آلودگی هوای شهرها بسیار مؤثر بوده 
و معمولا از این اقدام به  عنوان یکی از راهکارهای اصلی 
کاهش آلودگی هوا نام می برند.به گزارش ایسنا، محسن 
هرمزی با تأکید بر اینکه بسیاری از کشورهای پیشرفته 
جهان، سال هاست که به سمت برقی سازی رفته اند و در 
برخی شهرها، ناوگان حمل و نقل عمومی به طور کامل 
برقی شده اس��ت، افزود: به عنوان نمونه، کشوری مثل 
فرانس��ه، قصد دارد تا سال ۲۰۳۰، تردد همه خودروها 
به جز خودروهای برقی را در پایتخت خود، ممنوع کند 
و در واق��ع تا ۷ س��ال دیگر، ش��اهد ممنوعیت حرکت 

خودروهای بنزینی و دیزلی در پاریس خواهیم بود.
وی مثال دیگر خود را از کش��ور چین زد که قصد 
دارد همه خودروهای معمولی احتراقی خود را تا س��ال 
۲۰۳۵ کن��ار گذاش��ته و خودروهای جدید س��ازگار با 
محیط زیس��ت را جایگزین آنها کند و ادامه داد: آمریکا 
ه��م درصدد اس��ت تا س��ال ۲۰۳۰، نیم��ی از ناوگان 
خودروه��ای جدید خود را برقی کن��د و آلمان نیز قرار 
است تا ۷ سال دیگر، تعداد خودروهای برقی و پلاگین 

هیبریدی خود را به ۱۴ میلیون دستگاه برساند.
 بخ�ش عمده ای از ن�اوگان اتوبوس�رانی 

تهران، برقی یا گازسوز می شود
معاون ش��هردار تهران با اشاره به اثرگذاری حتمی 
برقی س��ازی وس��ایل حمل و نقل عموم��ی بر کاهش 

آلودگی هوای ش��هرها، اظهار کرد: بر اس��اس مطالعات 
انجام ش��ده و »سیاهه انتش��ار«، درصد زیادی از ذرات 
معلق که در زمس��تان ها با آنها مواجه هس��تیم، نشأت 
گرفته از ناوگان حم��ل و نقل عمومی یعنی اتوبوس ها 
و تاکس��ی ها و همچنی��ن، موتورسیکلت هاس��ت ک��ه 
س��هم عمده ای در انتش��ار ذرات معلق دارند و طبیعتاً، 
برقی س��ازی ن��اوگان و کاهش آلایندگی آن ه��ا، تاثیر 
عم��ده ای بر کاهش آلودگی هوا و بهبود وضعیت هوای 

تهران خواهد داشت. 
هرم��زی درب��اره برنام��ه ش��هرداری ته��ران برای 
برقی س��ازی ناوگان حمل و نقل عمومی، توضیح داد: در 
نظر داریم بخش عمده ای از ناوگان حمل و نقل عمومی 
ب��ه  ویژه در حوزه اتوبوس��رانی را که مس��تقیماً زیر نظر 
مدیریت شهری فعالیت می کنند، برقی کنیم و بر اساس 
تفاهم نام��ه ای که اخیراً با طرف چینی امضا ش��ده، قرار 
است یک هزار دستگاه اتوبوس برقی از محل این تفاهم و 

تعدادی هم از طریق خودروسازان داخلی تأمین شوند.

وی با بیان اینکه البته در کنار برقی سازی ناوگان، 
توسعه ناوگان با استفاده از سوخت های پاک مانند گاز 
را نیز در دستور کار قرار داده ایم و در همین تفاهم نامه، 
تأمین یکهزار دس��تگاه اتوبوس گازسوز هم وجود دارد، 
تصری��ح کرد: اگ��ر ای��ن تفاهم نامه و س��ایر طرح های 
نوس��ازی ناوگان، اجرا و اتوبوس های مورد تفاهم تأمین 
شوند، بخش عمده ای از ناوگان اتوبوسرانی تهران، برقی 

یا گازسوز خواهد شد. 
 س�هم حمل و نقل عمومی در ۱۹ میلیون 

سفر روزانه تهران افزایش می یابد
معاون ش��هردار تهران با اش��اره به اینک��ه در کنار 
اتوبوس ه��ا، در حوزه تاکس��ی و وَن هم در تفاهم نامه با 
طرف چینی، توافق ش��ده که ۱۰ هزار دستگاه تاکسی 
برقی و ۱۰ هزار دستگاه وَن برقی توسط چینی ها تأمین 
ش��ود، اظهار کرد: البته خودروس��ازان داخلی هم قول 
داده اند که تعدادی از خودروهای برقی مورد نیاز ناوگان 
تاکس��یرانی را تأمین کنند و بر این اساس، درصد قابل 

توجهی از تاکسی های تهران هم برقی خواهند شد.
هرمزی با بی��ان اینکه در کنار ناوگان حمل و نقل 
عمومی که به طور مستقیم با شهرداری تهران در ارتباط 
هستند، برنامه ویژه ای هم برای موتورسیکلت های باری 
داریم، تصریح کرد: قرار اس��ت تا پای��ان برنامه چهارم 
ش��هرداری ته��ران تا س��ال ۱۴۰۴، تع��داد ۳۰۰ هزار 
دس��تگاه موتور برقی در حوزه حمل بار فعال شوند که 
۱۰۰ هزار دس��تگاه آن از محل تفاهم با طرف چینی و 
مابقی آن از طریق س��ازندگان داخل��ی تأمین خواهند 

شد.

رئیس سازمان امور مالیاتی خبر داد؛

افزایش سقف معافیت مالیاتی کارمندان و اصناف 
از سوی رئیس جمهوری تأیید شد

معاون شهردار تهران:

سهم استفاده ناوگان حمل و نقل عمومی پایتخت از 
»سوخت پاک« به  ۷۰ درصد می رسد

وزیر اقتصاد و امور دارایی به هوش��مند سازی آرد 
کش��ور اشاره کرد و گفت: بنا به نیاز هر استان، شرکت 
غله و بازرگانی موظف به تامین آرد اس��ت و مشکلی در 

تامین آرد نانوایان وجود ندارد.
احسان خاندوزی  در جلسه اشتغال و سرمایه گذاری 
مازندران که در اس��تانداری برگزار شد، اظهار کرد: در 
یک سال و نیم گذشته در برخی از شاخص ها وضعیت 
نسبت به قبل بهتر شده است ولی مردم بیش از این از 

مسئولان انتظار دارند.
وی به بررس��ی مش��کلات کش��اورزان و باغداران 
مازن��دران پرداخت و ضم��ن تایید گلای��ه و انتظارات 
نمایندگان مردم مازندران در مجلس ش��ورای اسلامی، 
افزود:در بررس��ی های صورت گرفته و مشکلات فروش 
قیمت محصولات کشاورزی، بدهی کشاورزان برنج کار 
و باغ��داران مازندران به بانک کش��اورزی تا ۸۰ درصد 

استمهال خواهد شد.
وزیر ام��ور اقتصاد و دارایی به آزاد راه قائمش��هر-

س��اری و میاندورود اش��اره کرد و گفت: پس از بازدید 

میدان��ی از این ط��رح با مدیر عامل بان��ک ملی رایزنی 
و مقرر ش��د تا این ط��رح مهم بزرگراه در کمیس��یون 

اقتصادی دولت مطرح شود.
این مسئول یکی از مهمترین طرح های زیر ساختی 
مازن��دران را طرح نیروگاهی دانس��ت و ادامه داد: برای 
این منظور ۱۷۵ میلیون یورویی فاینانس چین گشایش 
یاف��ت و این اعتبار ارزی برای حوزه نیروگاهی و انرژی 

برق مازندران است.
خان��دوزی اجرای طرح مولد س��ازی را اموال مازد 

دولتی را مهم دانس��ت و یادآور ش��د: برای اجرای این 
طرح به اس��تانداران تفویض اختیار شد و این طرح باید 

با سرعت عملیاتی شود.
وی ادامه داد:با مولدسازی اعتبار برخی از طرح های 

عمرانی تامین می شود و استان رونق می گیرد.
وزی��ر اقتصاد و دارایی در مورد مولد س��ازی اموال 
بانک های دولت��ی در مازندران گفت: اس��تانداران باید 
با فوریت اموال مازاد بانک های دولتی را پرونده س��ازی 

کنند تا عملیاتی شود.
وزیر اقتصاد و دارایی وضعیت تولید کاغذ ش��رکت 
چوب و کاغذ مازندران را مطلوب توصیف کرد و گفت: 
شرکت چوب کاغذ مازندران صنعت کاغذ کشور را زنده 
کرد و دیگر شرکت های مازندران را در این بخش مورد 

حمایت قرار می دهیم.
این مسئول با اعلام اینکه، اخباری مبنی بر واردات 
برنج در گمرکات کش��ور مطرح نیس��ت و شایعه است، 
اظهار کرد: برای حمایت از کش��اورزان، استمهال وام از 

بانک کشاورزی را تا هفته آینده عملیاتی می شود.

وزیر امور اقتصاد و دارایی:

کمبودی در تأمین آرد نانوایان کشور وجود ندارد

پس از گذش��ت قریب به دو س��ال 
از رونمایی اولین اتوبوس برقی داخلی،  
با حضور وزی��ر صنعت، معدن و تجارت 
 نخس��تین خ��ط تولی��د انب��وه اتوبوس 
تمام برقی در کش��ور ب��ا ظرفیت تولید 
سالانه ۴۰۰۰ دس��تگاه در ایران خودرو 

دیزل افتتاح شد.
به گ��زارش ایس��نا، در محل گروه 
صنعت��ی ایران خودرو دی��زل، با حضور 
وزی��ر صنعت، معدن و تج��ارت، معاون 
صنایع حمل ونقل وزارت صمت، رئیس 
کمیس��یون صنای��ع و مع��ادن مجلس، 
رئیس س��ازمان گس��ترش و نوس��ازی 
صنای��ع )ای��درو(، مدیران عام��ل گروه 
صنعتی ایران خودرو و ایران خودرو دیزل، 
شهردار استان کرج و... خط تولید انبوه 

اولین اتوبوس تمام برقی، افتتاح شد.
اواخر اسفند ماه سال گذشته بود که 
اتوبوس برقی ایران خودرو دیزل رونمایی 

ش��د؛ پروژه اتوبوس برق��ی ایران خودرو 
دیزل که بر اساس استراتژی های کلان 
گ��روه صنعتی ای��ران خ��ودرو و بر پایه 
اتوبوس ش��هری آتروس توس��عه یافته، 
 )e-Atros( با نام تجاری ای-آت��روس
معرفی ش��د؛ این اولی��ن اتوبوس برقی، 
مطابق ب��ا اس��تانداردهای بین المللی و 

فناوری های روز جهان به تولید رس��یده 
و به عن��وان پرقدرت ترین اتوبوس برقی 
س��اخت داخل و ب��ا بالاتری��ن ظرفیت 
باتری، به بازار حمل ونقل عمومی کشور 

معرفی شد.  
پس از ح��دود ۲۲ ماه از گذش��ت 
اولی��ن اتوب��وس برقی رونمایی ش��ده، 

خ��ط تولید انب��وه اتوب��وس برقی ای-
آت��روس )e-Atros( ایران خودرو دیزل 
با ظرفیت تولید س��الانه ۴۰۰۰ دستگاه 
افتت��اح و آماده بهره برداری ش��د؛ برای 
تولید این محصول، از س��الن های تولید 
اتوبوس دیزلی آت��روس با تجهیز برخی 
ابزارهای مخصوص ب��رای نصب باتری، 
موت��ور و نصب اتصالات برقی اس��تفاده 

شده است.
با توجه به امضای تفاهم نامه تامین 
و تحوی��ل ۵۰۰ دس��تگاه اتوبوس برقی 
آتروس به وزارت کشور در سال جاری، 
ت��ا پایان امس��ال ۱۰۰ دس��تگاه از این 

محصول تولید خواهد شد.
گفتنی اس��ت که بر اساس قرارداد 
خرید اولین اتوبوس برقی آتروس توسط 
شهرداری استان کرج، حمل و نقل این 
اس��تان، دارای اولین اتوبوس تمام برقی 

در کشور خواهد شد.


